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Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
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 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Carita Mandelin HSO 

 Ove Martinsson  HSO 
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/vakant plats/  

   

Förhinder Agneta Hagström DHR
2
 

 

 

 

 

Tjänstemän Wiveca Eklund verksamhetscontroller 

   

   

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Carita Mandelin, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Wiveca Eklund 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  



SID 2 (3) 

 

 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin 

Järneberg och ledamoten Carita Mandelin. Justering sker måndag 10 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 13 maj 2013 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

 
§ 3 Dagens gäst: Kommunikationsansvarig  

Förvaltningens kommunikationsansvarige Marie Khoury lämnade ett 

förslag på text till informationsfoldern för funktionshinderrådet, texten 

godkändes se texten i bilaga 1. Marie gick igenom stadens hemsida ur 

tillgänglighetsperspektiv. Rådet tackade Marie för en fin presentation. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 13 juni 2013 

Ärende nr 1: Hur deltar förvaltningen i planeringsprocesser vid 

nybyggnation- svar på skrivelse från (S), (MP) och (V). 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Årsrapport om Farsta stadsdelsnämnd- svar till 

Stadsrevisionen. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Detaljplan för område vid Lingvägen i Hökarängen och 

Farsta- svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden. 

Rådet har följande undringar: Finns handikapparkeringar i garaget? Går 

hissen ner till garaget? Finns handikapplatser utanför? Hushållsavfall, det 

ska vara lättillgängliga ej några trappsteg. Finns hiss upp till vindsutrymme 

om sådant finns? 

 

Ärende nr 19: Stadsrevisionens årsredogörelse 2012. 

Rådet hade inga synpunkter. 
 

 

 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för socialtjänst 

Genomgång av enkäten tillgänglighet i kulturkalendariets lokaler. 

Rådet vill besöka SPF Farsta (Sveriges pensionärsförbund), Fagerlid samt 

konstapoteket för att titta på tillgängligheten utifrån svaren på enkäten. Bokas 

in under hösten. 

 

Balanslistan och planen för årets arbete med programmet Delaktighet 

uppdaterades. Balanslistan redovisas i bilaga 2. 
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§ 6 Övriga frågor  

Kerstin Järneberg frågade om möjligheten att ha några extramöten för rådet 

under hösten. 

Ett möte för att träffa arkitekten som gjort ritning/plan för tillgängligheten 

på Farsta gårds servering. 

 

Angående tillgängligheten i Farsta centrum så går arbetsgruppen för rådet 

ut den 27 augusti. 

 

Kerstin Järneberg berättade att en sammanställning gjorts om 

utbildningarna för råden under våren. Merparten väldigt nöjda med både 

lokaler och innehåll. Utbildningarna fortsätter i höst med 11 september 

som första utbildningstillfället. 

 

Kerstin Järneberg visade en artikel i Mitt I Söderort som publicerats den 21 

maj 2013- 450 bostäder ersätter sjukhem. Artikeln handlade om Farsta 

vård och omsorgsboende. Hur tänker förvaltningen? 

 

Gemensamt möte för söderortsråden den 28 augusti. 

 

Kerstin Järneberg har tagit upp frågan om ersättning för rådet vid 

utbildningar till styrelsen för HSO- Stockholms stad. HSO-Stockholms 

stad arbetar vidare med frågan. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 19 augusti 2013 kl 15.00–16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


